

Natural Resources Canada 2015 Policy Analyst Recruitment and Development Program

The [Department of Natural Resources](#) is seeking to recruit talented policy analysts through its [Policy Analyst Recruitment and Development Program](#). This is a great opportunity for Canadian graduates to make a contribution to the development of natural resources at home and overseas.

Our goal is to recruit highly motivated, energetic and analytically minded people at the Master's or PhD level for our 2015 campaign. To be eligible, applicants must have completed their degrees by December 31, 2015. Fields of study include: Economics, Statistics, Sociology, Public Administration, Resource Management/Environmental Studies, International Relations, or other related disciplines.

As part of the recruitment program, NRCan senior officials will visit several Canadian universities to offer an information session about the program. Marian Campbell-Jarvis, Assistant Deputy Minister, Minerals and Metals Sector and Candace Newman, a program graduate, will be at UBC on January 26, 2015 in the Graduate Student Centre Ballroom, 6371 Crescent Road, at 10am.

For more information and to apply online, click [here](#) or visit our [website](#). The deadline for applications is February 9, 2015.

Should you have any questions, please feel free to send an email to PARDP-PRPAP@NRCan-RNCan.gc.ca

Programme de recrutement et de perfectionnement d'analystes de politiques de Ressources naturelles Canada 2015

Le [Ministère des Ressources naturelles](#) vise à recruter des analystes de politiques de talent par l'entremise de son [Programme de recrutement et de perfectionnement d'analystes de politiques](#). C'est une excellente opportunité pour les diplômés Canadiens qui veulent contribuer au développement des ressources naturelles au Canada et ailleurs dans le monde.

Pour notre campagne 2015, notre but est de recruter des candidat(e)s de niveau maîtrise ou doctorat qui sont énergiques, motivés et qui possèdent un bon esprit d'analyse. Pour être éligibles, les candidat(e)s doivent avoir obtenu leur diplôme d'ici le 31 décembre 2015 dans l'un des domaines suivants : économie, statistique, sociologie, administration publique, gestion des ressources/études environnementales, relations internationales, ou tout autre domaine pertinent.

Dans le cadre de ce programme de recrutement, des hauts fonctionnaires de RNCAN visiteront des universités afin d'offrir une séance d'information. Marian Campbell-Jarvis, Assistant Deputy Minister, Minerals and Metals Sector et Candace Newman, un finissant du programme, seront à UBC, le 26 janvier 2015, Graduate Student Centre Ballroom, 6371 Crescent Road, 10am.

Veuillez consulter notre site [web](#) pour de plus amples renseignements et pour soumettre votre candidature en ligne ([cliquez ici](#)). La date limite pour soumettre votre candidature est le 9 février 2015.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à envoyer un courriel à l'adresse suivante : PARDP-PRPAP@NRCan-RNCAn.gc.ca